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Beretning for året 2006 
 

 

Året er gået og vi har haft den 8. og sidste måleraflæsning på disse målere. Denne gang var der 30 

medlemmer der ikke respekterede afleveringsfristen. Den sidste aflæsning blev modtaget 31.01.2007. Der 

bruges stadig for mange resurser på disse ”glemsomme medlemmer”. 

140 medlemmer brugte vor hjemmeside til indberetning, hvilket er 32 flere end sidste år. 
 

Vi har i 2006 udpumpet 33.208 m3 mod 34.312 m3 i 2005 et fald på 1.104 m3. De 2 sager vedr. spild i 

2005 er begge afsluttet.   
 

Bestyrelsen er fortsat glad/stolt over at vi igen i år ikke har nogen post i regnskabet på afgift af 

ledningsført vand. Dette betyder at vi stadig har et godt og tæt ledningsnet. 
 

Vi forventer i 2007 at udskifte yderligere nogle stophaner, da der er mange som ikke virker. 
 

Ifølge ”Kontrolordning for vandmålere i drift” skulle vi have haft nedtaget et antal målere til 

kontrolmåling. Vi har imidlertid afventet ændringer til ordningen som nu er kommet. Det er nu blevet 

muligt af udskifte alle målere på en gang. Bestyrelsen har derfor besluttet, at vi benytter denne mulighed. 

Samtidig udskiftes målerne til mindre målere, der skulle være mere nøjagtige. De nye målere vil kunne 

sidde de næste 6 år. Udskiftningen er anslået til at koste ca. 120.000 kr. En nedtagning af et antal målere 

til kontrolmåling er anslået til at koste ca. 130.000 kr. uden garanti for, om målerne fortsat ville kunne 

anvendes. 
 

Ved Danfoss’s årlige serviceeftersyn af vores VLT anlæg, viste det sig,  at VLT anlægget stadig kører fint, 

så vi ser tiden an. 
 

Vandprøver taget i løbet af 2006 har fået en påtegninger. Forholdene er rettet, så vi har stadig rent vand. 

En fuld kopi af den sidste prøve på Vandværket er vedlagt. 
 

Den 13 maj 2006 holdt vi åbent hus på vandværket i anledning af 100 års jubilæet. Der var udsendt 

indbydelse til alle medlemmer samt vandværket’s samarbejdspartnere. Bestyrelsen var vært ved et mindre 

traktement. Foruden bestyrelsen var der fremmødt 32 medlemmer samt 3 samarbejdspartnere, ialt 40 

personer. Bestyrelsen havde gerne set et større fremmøde og siger TAK til de fremmødte. 
 

Kloakeringen i Mannerup er startet, men vi er p.t. ikke vidende om der vil ske ændringer i relation til 

Mannerup Vandværk. Vores ledning på Mannerupvejen er stor nok til at forsyne Mannerup hvis det bliver 

nødvendigt, så den stikledning der er lavet på vandværket vil blive blændet af, da den står med ”dødt 

vand”. 
 

Vi vil fortsat opfordre vore medlemmer til at besøge vor hjemmeside www.kirkebjerg-vand.dk.  
 

Bestyrelsen  

http://www.kirkebjerg-vand.dk/

